
Wywiad z adw. Jackiem Ziobrowskim, prezesem
WSD
Adw. Jacek Ziobrowski, prezes Wyższego Sądu Dyscyplinarnego Adwokatury, udzielił
wywiadu Dziennikowi Gazecie Prawnej. "Moje stanowisko jest jasne – jeśli sprawa trafia
do Izby Dyscyplinarnej Sądu Najwyższego, w dalszym ciągu jest w toku, nie jest
rozstrzygnięta" - powiedział.

"Mamy uchwałę trzech połączonych izb SN, mamy postanowienia TSUE zamrażające działalność Izby
Dyscyplinarnej SN. To dla mnie przesłanki do tego, by kierować kasacje do Izby Karnej SN. Niektóre
zresztą tam trafiają, są wyznaczane terminy i rozpoznawane sprawy." - powiedział prezes WSD.

(czytaj wywiad na stronei DGP)
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